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Hei,  
  
Jeg har noen inspill på ovanstående delrapport. 
  
-Positivt med høyre andel fastlønnete legevaktsleger for å prioritere pasienter som verkligt 

trenger akutt hjelp til legevakten 
-Høyre grad tillgænglighet til legevakt mht avstand som næmns (90% inom 40 min, 95 % 
inom 60 min) kommer dessværre gjøre at de interkommunale legevakterne som byggts opp 
senare tid må legges ned, i små kommuner i nordnorge då desse mål ikke går at hålla med 
desse. Risikon at gå tilbake til lokale kommunale legevakter døgnet runt er at det blir ænnu 
vanskeligare at få leger at arbeide hos oss pga økad vaktbelastning samt høyre kostnader 
for kommunerne. 
- 75% legedeltakelse i rød respons blir vanskeligt at nå. Ofta må ambulansen åka åt et 
annet håll for å hemte legen istællet for å direkt åke til pasienten og det forsinker tiden til 
pasienten får hjelp. Alternativet at legevaktslegen sjelv åker er ikke heller alltid bra då det 
blir vanskeligt at få overblikk over pasientflødene når man er i bil på vei og flere akutte 
pasienter kommer til legevakten undertiden. 
  
  

Med vennlig hilsen, 
 
Johan Granlund 
Kommuneoverlege 
Steigen Kommune 
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